發展項目中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米(平方呎)										
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
	2/F 2樓 3/F - 6/F 3樓至6樓	А	103.341 (1112) Balcony 露台:- Utility Platform 工作平台:-	-	-	-	20.658 (222)	-	-	-	-	-	-	
		В	63.166 (680) Balcony 露台:- Utility Platform 工作平台:-	-	-	-	5.673 (61)	-	-	-	-	-	-	
		С	63.286 (681) Balcony 露台:- Utility Platform 工作平台:-	-	-	-	5.673 (61)	-	-	-	-	-	-	
		D	98.523 (1061) Balcony 露台:- Utility Platform 工作平台:-	-	-	-	20.920 (225)	-	-	-	-	-	-	
		А	108.289 (1166) Balcony 露台:3.448 (37) Utility Platform 工作平台:1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		В	67.313 (725) Balcony 露台:2.647 (28) Utility Platform 工作平台:1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		С	67.433 (726) Balcony 露台:2.647 (28) Utility Platform 工作平台:1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		D	103.471 (1114) Balcony 露台:3.448 (37) Utility Platform 工作平台:1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	

- 1. The saleable area of the residential property is calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 2. The floor area of every one of the balcony, utility platform and verandah, if any, to the extent that it forms part of the residential property is calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 3. The areas of other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 1. 住宅物業的實用面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 2. 在構成住宅物業的一部分的範圍內的每一露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 3. 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)是按《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

Remark:

1. The areas in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer.

備註:

發展項目中的住宅物業的面積

Description	n of Residential Property 物業的描述		Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米(平方呎)										
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
	7/F 7樓	А	110.190 (1186) Balcony 露台:3.448 (37) Utility Platform 工作平台:1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		В	106.878 (1150) Balcony 露台:- Utility Platform 工作平台:-	-	-	-	13.490 (145)	-	-	-	-	-	-	
		С	105.301 (1133) Balcony 露台:3.448 (37) Utility Platform 工作平台:1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		А	110.321 (1187) Balcony 露台:3.578 (39) Utility Platform 工作平台:1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	8/F - 10/F 8樓至10樓	В	109.983 (1184) Balcony 露台:2.976 (32) Utility Platform 工作平台:-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		С	105.432 (1135) Balcony 露台:3.578 (39) Utility Platform 工作平台:1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	

- 1. The saleable area of the residential property is calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 2. The floor area of every one of the balcony, utility platform and verandah, if any, to the extent that it forms part of the residential property is calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 3. The areas of other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 1. 住宅物業的實用面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 2. 在構成住宅物業的一部分的範圍內的每一露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 3. 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)是按《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

Remark:

1. The areas in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer.

備註:

發展項目中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米(平方呎)										
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
	11/F 11樓	А	110.321 (1187) Balcony 露台:3.578 (39) Utility Platform 工作平台:1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		В	109.370 (1177) Balcony 露台:2.976 (32) Utility Platform 工作平台:-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		С	106.045 (1141) Balcony 露台:3.578 (39) Utility Platform 工作平台:1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
	12/F 12樓 13/F 13樓	А	110.321 (1187) Balcony 露台:3.578 (39) Utility Platform 工作平台:1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		В	109.370 (1177) Balcony 露台:2.976 (32) Utility Platform 工作平台:-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		С	106.045 (1141) Balcony 露台:3.578 (39) Utility Platform 工作平台:1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		А	143.400 (1544) Balcony 露台:- Utility Platform 工作平台:1.500 (16)	-	-	-	13.797 (149)	-	-	-	-	-	-	
		В	138.583 (1492) Balcony 露台:- Utility Platform 工作平台:1.500 (16)	-	-	-	13.797 (149)	-	-	-	-	-	-	

- 1. The saleable area of the residential property is calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 2. The floor area of every one of the balcony, utility platform and verandah, if any, to the extent that it forms part of the residential property is calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 3. The areas of other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 1. 住宅物業的實用面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 2. 在構成住宅物業的一部分的範圍內的每一露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 3. 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)是按《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

Remark:

1. The areas in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer.

備註:

發展項目中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米(平方呎)										
Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 單位	實用面積 (包括露台、工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
	14/F 14樓 15/F & 16/F 15樓及16樓	А	147.760 (1590) Balcony 露台:4.360 (47) Utility Platform 工作平台:1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		В	142.943 (1539) Balcony 露台:4.360 (47) Utility Platform 工作平台:1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		А	204.166 (2198) Balcony 露台:4.360 (47) Utility Platform 工作平台:-	-	-	-	38.222 (411)	-	-	-	-	-	-	
		В	213.277 (2296) Balcony 露台:4.360 (47) Utility Platform 工作平台:-	-	-	-	34.784 (374)	-	-	-	-	-	-	
	17/F 17樓	А	203.461 (2190) Balcony 露台:6.831 (74) Utility Platform 工作平台:1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	

- 1. The saleable area of the residential property is calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 2. The floor area of every one of the balcony, utility platform and verandah, if any, to the extent that it forms part of the residential property is calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 3. The areas of other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

k :

1. The areas in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer.

- 1. 住宅物業的實用面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 2. 在構成住宅物業的一部分的範圍內的每一露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 3. 其他指明項目的面積(不計算入實用面積)是按《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註: